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ARKTIS PROGRAMFÖRENING
DAGORDNING ÅRSMÖTE 2021-12-13

§1. MÖTETS STADGEENLIGA UTLYSANDE
Hanna Tönnesson Stefors öppnade mötet kl. 18.32

§2. VAL AV MÖTESORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH TVÅ(2)
JUSTERARE

ordförande:________________sekreterare:________________

justerare:________________ justerare:________________

§3. ADJUNGERINGAR
Hanna Tönnesson Stefors föreslår a ̊rsmo ̈tet

att  adjungera in övriga med närvaro, åsikt och
förslagsrätt, dock ej rösträtt.

Årsmötet beslutar
att  adjungera in övriga med närvaro, åsikt och
förslagsrätt, dock ej rösträtt.

§4. MÖTETS BEHÖRIGHET
Kallelse skickades ut i tid (14 dagar innan)
Handlingar skickades ut i tid (7 dagar innan)
Tillräckligt med styrelsemedlemmar
Mötet finnes behörigt

§5. PUBLICERING PÅ INTERNET
Protokollet kommer att publiceras på internet och i
mening med GDPR informerades detta, samt att medlemmar
som inte vill ha sitt namn på internet ombads att ta
kontakt med mötesordförande eller sekreterare.

§6. NÄRVARANDE
Medlemmar: Simon Hagselius, Olivia Pilqvist, Anton

Wängestam Blomberg (lämnade 18:44), Emilia
Lännevall, Max Wiberg, Sara Pettersson
(lämnade 18:44), Idris Wongkum, Samuel
Nordvall, Samuel Septy, Marcus Rosberg, Ludwig
Broström, Louise Bjersbo, Valentin Romero

Styrelse: Simon Melin, Linh Paul, Karin Blom, Julia
Persson, Matilda Frejd, Jasmine Bahr, Adrian
Hultmark, Frida Dahlbäck, Hanna Tönnesson
Stefors

Adjungerade:
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§7. ÄNDRINGAR I DAGORDNINGEN
Lagt till rapportering styrelsen (§9) och övriga frågor
(§17).

§8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING
Dagordning fastställd

§9. RAPPORTERING STYRELSEN
Ordförande
- Deltagit på styrelsemöten
- Deltagit på referensgruppsmöten med SBN
- Rapporterat SM1 och SM2
- Ordnrat veckomöten med styrelsen
- Kallelse och dagordning Årsmöte 1
- A-kit 2022

Vice ordförande
- Nolle-p

- Sektionsdagen
- Klassrumsbeök
- Chill-grill

- Programfika
- Planerat intern teambuilding
- Planerat inför 5-tek (ett 2-dagars-event för

gymnasieelever)

Ekonomiansvarig
- Fixat betalfunktion i Hitract
- Fixat tillgång till banken
- Skickat och betalat fakturor
- Varit delaktig i 5-tek

Näringslivsansvarig
- Planerat inför 5-tek
- Ordnat ett utskott (Emilia Lännevall)
- Pågående: Casekväll med BRINN och AFRY, nya

styrelsetröjor

Eventansvarig
- Jubileumssittning (Arktis 15 år)
- Varit med och planerat teambuildingen med geosektionen
- Ordnat ett utskott (OLivia Pilkvist)
- Gjort reklam för Civ. Ark-programmet på gymnasiemässa
- Julmarknad med CMYK, pepparkakshustävlingen
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- Pågående: Planering för fulsittning med BRINN

Reseansvarig
- Projektansvarig för A-kit
- Tagit tempen för intresset av “Bodaborg & Sara

kulturhus”-resan
- Planerat årets resa till TREE HOTEL!

Informationsansvarig
- Lagt ut information om event på sociala medier
- Införskaffat merch
- Designat (nya) ARKTIS-tygmärken
- Tagit bilder
- Lagt upp ARKTIS-julkalendern på instagram (pågående)

Administrationsansvarig
- Sekreterat under veckomöten och laddat upp protokoll på

hemsidan
- Promotat Civ. Ark-programmet under 5-tek och

gymnasiemässa

Utbildningsansvarig
- Ordnat med 5-TEK
- Rekryterat programrådsrepresentanter
- Sekreterat unde programråd
- Kontakt med SBN

§10. RAPPORTERING GEOSEKTIONEN
Sara Petterson vice ordförande i Geosektionen
rapporterar:

- Ny styrelse och ledningsgrupp har valts ut och de ha
genomfört SM4, SM1 och SM2.

- Deltagit under nolle-p.
- Byggt upp samt tagit ner staket till LTU-festivalen.
- Röstat in nya stumpar till Repet och nya kadetter till

Bunkern.
- Bestämt frackband som gärna får bäras av engagerade i

sektionen och de som avgått.
- Påbörjat planering av V-konf och tjejkvällen som

inträffar 2023.
- Utvecklingssamtal med de i styrelsen och ledningsgruppen
- Teambuilding med engagerade sittande i sektionen och

programföreningar
- Deltagit på V-konfen i Lund
- Arbetsmarknadsmässan GARM har anordnats
- Påbörjat planering för GEO 50, sektionen fyller 50 år

2023.
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§11. BEHANDLING AV MOTIONER OCH PROPOSITIONER
Inga motioner eller propositioner förekom

§12. VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2021/2022
Styrelsen föreslår årsmötet

att godkänna verksamhetsberättelsen för
verksamhetsåret 2021/2022 enligt bilaga 2.

Årsmötet beslutar
Styrelsen föreslår årsmötet

att godkänna verksamhetsberättelsen för
verksamhetsåret 2021/2022 enligt bilaga 2.

§13. ANSVARSFRIHET FÖR STYRELSEN 2021/2022
Nuvarande styrelse har inte tillgång till banken än.
Därför yrkar nuvarande styrelse för att återremittera
beslutet om ansvarsfrihet till Årsmöte 2.

Styrelsen föreslår årsmötet
att återremittera resultat- och balansräkning för

verksamhetsåret 2021/2022 till Årsmöte 2.

Styrelsen föreslår årsmötet
att återremittera ansvarsfrihet för Arktis

programförenings styrelse och dess utskott 
för verksamhetsåret 2021/2022 till Årsmöte 2.

Årsmötet beslutar
att återremittera resultat- och balansräkning för

verksamhetsåret 2021/2022 till Årsmöte 2,

att återremittera ansvarsfrihet för Arktis
programförenings styrelse och dess utskott 
för verksamhetsåret 2021/2022 till Årsmöte 2.

§14. VAL AV LEDAMÖTER TILL VALBEREDNING
Styrelsen föreslår årsmötet

att återremittera valet av ledamöter till
valberedning till styrelsen för verksamhetsåret
för 2022/2023.

Julia Persson yrkar
att ajournera mötet 5 minuter

Mötet ajourneras 18.51, återupptas 18.56

Årsmötet beslutar
att återremittera valet av ledamöter till
valberedning till styrelsen för verksamhetsåret
för 2022/2023.
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§15. VAL AV (2) REVISORER

Styrelsen föreslår årsmötet
att återremittera valet av revisor 1 till Årsmöte,

att återremittera valet av revisor 2 till Årsmöte
2.

Mötet belsutar
att återremittera valet av revisor 1 till Årsmöte,

att återremittera valet av revisor 2 till Årsmöte
2.

§16. DISKUSSION
§a. Programtröjor

Det finns en design från tidigare verksamhetsår, se
bilaga 1. Finns det intresse bland medlemmar att trycka
dessa? Behöver designen revideras?

Hoodies och sweatshirt (crewneck) önskas. Även önskemål
om cardigan-modell. Mörkblå, grå med mörkblå text
föreslogs. Ny färg hade ev. inneburit en ny logga då det
som ligger framme som förslag nu kompletterar varandra
bra. Texten (Civilingenjör arkitektur/Samhällsbyggnad)
litet på framsidan och loggan (A:et/S:et) på ryggen. Det
föreslogs att ha vit text enbart och vit text på
samhällsbyggnad och byta loggan till ett S likt A:et för
arkitektur. “Luleå Tekniska Universitet” på en ärmen.
Göra G och K/F på arkitekturtröjan med smala bokstäver.

Finns ev. intresse för projektledare-posten.
Tröjan skulle kosta ungefär 600 kr.

§b. Projektledare A-kit
För att underlätta för kommande styrelse söker vi en
projektledare för A-kitet 2023.

Skulle förmodligen behöva fixas företagssponsorer till
det för att få ner priset.

§17. ÖVRIGA FRÅGOR
- Går det att köpa en arkitektur-vattenflaska?

Nej tyvärr, de delas ut till “nollorna” som börjar och
de missade de som började 2021.

§18. MÖTETS AVSLUTANDE
Hanna Tönnesson Stefors avslutade mötet kl. 19.16
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Bilaga 1:

DESIGN PROGRAMTRÖJA
ARKTIS PROGRAMFÖRENING

CIVILINGENJÖR ARKITEKTUR
Baksida Framsida

SAMHÄLLSBYGGNAD
Baksida Framsida
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Bilaga 2:

VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2021/2022
ARKTIS PROGRAMFÖRENING

SOMMAREN OCH NOLLEPERIODEN
Sommaren startade med en teambuilding med nya styrelsen för
att hinna lära känna varandra lite och umgås innan de flesta
åkte hem till sina hemorter. Sedan började ganska snabbt
planeringen inför nolleperioden 2021. Den här tiden var det
fortfarande oklart vilka restriktioner som faktiskt skulle
gälla under själva nollningen så Nolleperiodsgruppen ville ha
in planer för alla scenarion för att se till att de var
coronasäkra nog. Detta gav såklart upphov till en hel del
brainstorming och planering om hur man kunde göra någonting
kul men ändå med tillräcklig social distans. När nollep väl
kom så kunde det mesta genomföras som vanligt och vi tackade
ja till allt engagemang vi fick förfrågan om då vi ansåg att
nollep är ett superbra tillfälle att skapa intresse för
föreningen och låta de nya studenterna lära känna oss, vilket
var väldigt lyckat!

LÄSPERIOD 1
Läsperioden började sedvanligt med vår årliga A-grill! Det
var superstort intresse just detta år och vi grillade över
100 hamburgare till våra hungriga medlemmar. Var allt mellan
1:or till 5:or där vilket bidrog till en väldigt härlig
dynamik och rolig stämning hela kvällen. Sedan ville vi dela
ut A-kitet till 1:orna så snabbt som bara möjligt men det var
ändå lite strul med leveranser på grund av pandemin vilket
gjorde att det blev lite förseningar och A-kiten delades ut
andra veckan i läsperioden och alla 50 A-kit blev sålda.

Vi beslutade att fortsätta med ABF-studiecirklarna,
rekryterade massor till utskotten och fick nya
programrådsrepresentanter från årskurs 1. Sedan började vi
snabbt planera inför årets första sittning som skulle gå av
stapeln den 13:e november med mordtema där hela kvällen
skulle vara som ett stort Cluedo.

LÄSPERIOD 2
Läsperiod 2 startade såklart rätt intensivt med mer planering
och genomförande av mordsittningen. Vi startade planeringen
inför resan till Icehotel och bokade en lunchföreläsning med
Lindbäcks. Vi genomförde även en Pub- kväll på Stuk för alla
våra medlemmar där det serverades natchotallrikar och vi
styrde lite quiz för att lära känna ännu fler av våra
studenter. Sedan genomfördes även en workshop för våra
medlemmar i biblioteket där gestaltningsförslag till
programtröjorna skulle tas fram och bästa förslaget skulle då
få styra designen.
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Tyvärr svängde pandemin om igen strax efter detta och vi fick
hantera nya hårdare restriktioner vilket gjorde att både
lunchföreläsningen och pepparkakshustävlingen fick genomföras
på distans. Julkalendern på vår Instagram kunde såklart
genomföras ändå och vi postade en lek, tips eller en tävling
varje advent fram till jul. Strax innan julledigheten
genomförde vi årets första årsmöte där ett förslag till
stadgeändring röstades igenom för första gången, en ny
eventansvarig valdes in och ansvarsfrihet gavs till
föregående års styrelse.

LÄSPERIOD 3
Den tredje läsperioden startade med den sista planeringen och
biljettförsäljning inför resan till Icehotel. Smittlägen hade
vid denna tidpunkt hunnit lättat lite vilket gjorde att hela
resan kunde genomföras helt utan några restriktioner vilket
underlättade mycket för oss. De som följde med verkade nöjda
med dagen där det bjöds på god mat, häftig arkitektur och
kalla tår.

Vi planerade en lunchföreläsning som skulle gå av stapeln 26
januari och började även ta upp kommunikationen med S.T.E.N.
om att äntligen genomföra S.T.A.R.K.-sittningen tillsammans
med dem. Sittningen hade till viss del redan planerats
tidigare år med var på tiden att den genomfördes.

Geosektionen anordnade en teambuilding för alla engagerade
som vi deltog på och vi anordande även en intern teambuilding
för att hinna ses lite utanför sektionsarbetet vi i Arktis.
Ett extrainsatt årsmöte planerades den 1: a mars för att
rösta igenom stadgeändringen och rätta till vårt
verksamhetsår gentemot Skatteverket. S.T.A.R.K.- sittningen
genomfördes lyckat och vi deltog även på Gauntlet, ett event
som Geosektionen hade planerat för att hitta nya rekryter och
lära känna studenterna bättre. Där höll vi precis som alla
andra föreningar en egen station med lekar och hade det
superroligt.

LÄSPERIOD 4
Under årets avslutande läsperiod låg såklart det största
fokuset på att hitta nya styrelsemedlemmar och hålla
intervjuer, men med bra samarbete gick arbetet rätt smidigt
och vi hittade massor av personer som hade passat bra i
föreningen. Löpande utmed detta så planerades det väldigt
mycket inför föreningens finsittning, 15-årsjubileumet som
skulle firas stort. Tyvärr var nästan alla lokaler i hela
staden uppbokade på grund av alla framflyttade event som
under pandemin inte kunde genomföras äntligen kunde bli av.
Så därför beslutade vi att planera klart sittningen med att
den skulle genomföras nästa verksamhetsår då vi inte ville
att en så pass viktig sittning skulle genomföras halvdant. Vi
kollade även på möjligheterna att åka till Sara kulturhus i
Skellefteå för ett studiebesök och höll även i
inriktningskvällen och ett programfika för alla medlemmar.
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18: maj höll vi verksamhetsårets avslutande årsmöte. Vi
röstade här in en full styrelse till programföreningen som
kunde väljas in direkt.

Styrelsen för kommande verksamhetsår 2022/2023 blev:
● Hanna Tönnesson Stefors till ordförande,
● Simon Melin till ekonomiansvarig,
● Karin Blom till utbildningsansvarig,
● Jasmin Bahr till administrationsansvarig,
● Julia Persson till eventansvarig,
● Linh Paul till informationsansvarig,
● Frida Dahlbäck till näringslivsansvarig,
● Adrian Hultmark till reseansvarig,
● Matilda Frejd till vice ordförande.

ÅRET SOM HELHET
Året för föreningen har i stora drag varit väldigt lyckat
även om det har varit stressigt från stund till stund.
Styrelsen har haft några långsiktiga arbetsuppgifter som
egentligen inte var ålagt att genomföras men som blev av
ändå. Vi har startat ett alumnnätverk på LinkedIn som med
lite mer jobb och mer tid kommer kunna vara väldigt
fördelaktigt för framtida studerande. Sedan har
programtröjorna varit lite som en nagel i ögat hela året,
först att det tog otroligt lång tid att få offert från
företaget och sedan att vi var tvungna att göra om alla filer
så att de skulle bli vektoriserade för att kunna tryckas.
Detta var något som informationsansvarig fick lägga mycket
tid på under året.

Föreningen har även många år haft problem att byta
bankföreträdare och i framtiden kan bli ännu större problem
med företrädare i de fall föreningen inte skulle ha en full
styrelse med samtliga 9 poster invalda. Det var därför en
ändring i stadgarna röstades igenom detta år för att vara mer
tillåtande och generella gällande styrelsens sammansättning.

Det var skönt att kunna komma tillbaka till ett nästan
normalt år med coronarestriktioner osv. Förutom att
pepparkakshus-
tävlingen och lunchföreläsningen blev på distans har vi
klarat oss undan rätt lindrigt. Fokus låg istället på att få
de nya studenterna att bli medvetna om programföreningen igen
efter två år av distansstudier där många nya studenter inte
visste att vi fanns. Detta tycker jag att styrelsen lyckades
bra med då engagemanget för Arktis blir större och större med
tiden. Verksamhetsåret innan var första gången en full
styrelse kunna väljas in direkt på årsmötet, och detta år
hade vi ännu fler som sökte posterna vilket ser väldigt
lovande ut för framtiden. Dessutom har det under året varit
gott om engagerade i föreningens utskott. Det ser alltså bra
ut med ett engagemang som fortsätter att öka för Arktis.
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